

山东天业恒基股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

(上接 145 版)

合并所有者权益变动表 2007 年 1-6 月 单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Summary of equity changes for Shandong Tianye Hengji Co., Ltd. for the first half of 2007.

单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Detailed breakdown of equity changes for Shandong Tianye Hengji Co., Ltd. for the first half of 2007.

单位:元 币种:人民币

公司法定代表人:曹昭泰 主管会计工作负责人:唐守祥 会计机构负责人:李屏

母公司所有者权益变动表 2007 年 1-6 月 单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Summary of equity changes for the parent company for the first half of 2007.

单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Detailed breakdown of equity changes for the parent company for the first half of 2007.

公司法定代表人:曹昭泰 主管会计工作负责人:唐守祥 会计机构负责人:李屏

上海张江高科技园区开发股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

(上接 146 版)

母公司资产负债表 2007 年 06 月 30 日 单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Note, End of Period Balance, Beginning of Period Balance. Balance sheet for the parent company as of June 30, 2007.

合并利润表 2007 年 1-6 月 单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Note, Current Period Amount, Prior Period Amount. Consolidated income statement for the first half of 2007.

公司法定代表人:刘小龙 主管会计工作负责人:金雅珍 会计机构负责人:卢璦

Table with columns for Project, Note, Current Period Amount, Prior Period Amount. Detailed breakdown of consolidated income statement for the first half of 2007.

公司法定代表人:刘小龙 主管会计工作负责人:金雅珍 会计机构负责人:卢璦

合并现金流量表 2007 年 1-6 月 单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Note, Current Period Amount, Prior Period Amount. Consolidated cash flow statement for the first half of 2007.

公司法定代表人:刘小龙 主管会计工作负责人:金雅珍 会计机构负责人:卢璦

母公司现金流量表 2007 年 1-6 月 单位:元 币种:人民币

Table with columns for Project, Note, Current Period Amount, Prior Period Amount. Parent company cash flow statement for the first half of 2007.

公司法定代表人:刘小龙 主管会计工作负责人:金雅珍 会计机构负责人:卢璦